

# 大同大學 102 學年度 轉學入學考試試題

考試科目:英文(含英文作文) 所別:應用外語學系 第 全 頁

作答說明:

- 一、本次考試 不可以參考自己的書籍及筆記; 不可以使用字典; 不可以使用計算器
- 二、請考生直接在答案紙上標明題號作答。

## I. Cloze Test 20%

### Part I.

How to decide whether people warm to you or not? Are they enjoying themselves or are they \_\_\_1\_\_\_? Are they pleasant or \_\_\_2\_\_\_? Are they responding \_\_\_3\_\_\_ to your sexual power or are they just being friendly? Such questions as these are fundamental to \_\_\_4\_\_\_ our lives properly and not making \_\_\_5\_\_\_ misjudgments.

- |       |                 |                    |                  |                   |
|-------|-----------------|--------------------|------------------|-------------------|
| ___1. | (A) boring      | (B) bored          | (C) interesting  | (D) interested    |
| ___2. | (A) nasty       | (B) amiable        | (C) pleasing     | (D) secretive     |
| ___3. | (A) insistently | (B) hypocritically | (C) irresistibly | (D) intentionally |
| ___4. | (A) organize    | (B) organizing     | (C) orchestrate  | (D) lead          |
| ___5. | (A) appalling   | (B) appealing      | (C) appeasing    | (D) pardonable    |

### Part II.

Jimmy and I are buddies; we are \_\_\_6\_\_\_. I think he is \_\_\_7\_\_\_ because he works very hard every day. Recently, I have noticed Jimmy has \_\_\_8\_\_\_ weight; he is getting a double chin. His receding hairline indicates that he is going \_\_\_9\_\_\_. That makes him look much older than he really is. Sometimes I think he is such a \_\_\_10\_\_\_ person; he thinks love can solve all the world's problems.

- |        |                 |                 |                 |                  |
|--------|-----------------|-----------------|-----------------|------------------|
| ___6.  | (A) inseparated | (B) insatiable  | (C) inseparable | (D) unseparable  |
| ___7.  | (A) industrial  | (B) industrious | (C) indifferent | (D) insufficient |
| ___8.  | (A) gain        | (B) put on      | (C) lost        | (D) increase     |
| ___9.  | (A) bold        | (B) fold        | (C) bulk        | (D) bald         |
| ___10. | (A) innocent    | (B) incompetent | (C) native      | (D) naïve        |

## II. Translate the Chinese sentences into English. 30%

1. 小孩通常很難靜靜地坐著且容易坐立不安
2. 所有的教育體系必須建立在機會均等之上
3. 昨晚吃完藥有一種嚴重暈眩的感覺
4. 你為何要瞞著我?
5. 這部電影不僅能牢牢抓住觀眾且能啟發觀眾瞭解做人的意義

## III. Write a paragraph of less than 300 words on what you think about the comment: "Beauty is but skin deep." 50%